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8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 19.9.2016  
 
 
 
Tomko: 
Pribinova ulica. Bol tam vyfrézovaný chodník asi pred 5-timi mesiacmi asfalt, kedy sa 
uvažuje o novom tom asfalte, lebo tento chodník je momentálne nefunkčný, nedá sa chodiť, 
chodia všetci po opačnej strane a vieme, že to je chodník ZŠ Sever.  
 
PhDr. Čižmár: 
Chodník na Pribinovej ulici, nebol vyfrézovaný, bol očistený, bola vlastne aj požiadavka 
obyvateľov z tejto časti mesta, ide o tú severnú časť, severnú stranu. Keď sa dostane do 
zoznamu schválených opráv komunikácii v nasledujúcom roku a bude schválený aj vami 
mestským zastupiteľstvom, tak bude priestor na to, aby sa opravil v celku. To očistenie je od 
už podlepenej časti tej povrchovej vrstvy, keďže bolo tam riziko zranenia, takže sa očistil  
a zatiaľ je v takej podobe ako ste mali možnosť vidieť. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 19.9.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


